



# សំណើការដាក់កំហិតលើការប្រើប្រាស់ ឬការបង្ហាញព័ត៌មានសុខភាព ដែលមានការការពារ

ប្រើប្រាស់សំណុំបែបបទនេះដើម្បីស្នើសុំ Blue Shield of California ឱ្យមានការដាក់កំហិតលើការប្រើប្រាស់ ឬការបង្ហាញព័ត៌មានសុខភាពដែលមានការការពារ ("PHI") របស់អ្នកសម្រាប់គោលបំណងដែលអាចអនុញ្ញាតបានដាក់លាក់ រួមមាន ឧទាហរណ៍ ការអនុវត្តការព្យាបាល ការបង់ប្រាក់ ឬប្រតិបត្តិការថែទាំសុខភាព ឬការបង្ហាញព័ត៌មាន PHI របស់អ្នកទៅកាន់សមាជិកគ្រួសារ ឬអ្នកផ្សេងទៀតដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការថែទាំរបស់អ្នក ។ **Blue Shield of California មិនត្រូវបានតម្រូវឱ្យយល់ព្រមលើសំណើរបស់អ្នកសម្រាប់ការដាក់កំហិតនោះទេ។** យើងនឹងជូនដំណឹងដល់អ្នកជាលាយលក្ខណ៍អក្សរថាតើសំណើរបស់អ្នកត្រូវបានយល់ព្រម ឬត្រូវបានបដិសេធនោះ។ ទោះបីជាសំណើរបស់អ្នកត្រូវបានយល់ព្រមក៏ដោយ ក៏យើងនៅតែអាចប្រើប្រាស់ ឬបង្ហាញព័ត៌មានដែលបានដាក់កំហិតក្នុងករណីមានអាសន្នផងដែរ។ ប្រសិនបើព័ត៌មានដែលបានដាក់កំហិតត្រូវបានបង្ហាញព័ត៌មានសម្រាប់ការព្យាបាលបន្ទាន់របស់អ្នក យើងនឹងស្នើសុំឱ្យអ្នកទទួលមិនប្រើប្រាស់ ឬបង្ហាញវាបន្ថែមទៀត។

## ការស្នើសុំដាក់កំហិតដោយបុគ្គល៖

ឈ្មោះ៖ \_\_\_\_\_

លេខ ID អ្នកជាវ៖ \_\_\_\_\_

អាសយដ្ឋាន៖ \_\_\_\_\_

លេខទូរស័ព្ទ \_\_\_\_\_

ខ្ញុំថ្លែងឆ្លើយក៏ត៖ \_\_\_\_\_

តើ PHI មួយណាដែលអ្នកចង់ដាក់កំហិត?

តើការដាក់កំហិតអ្វីខុស៖ ដល់អ្នកចង់អនុវត្តចំពោះការប្រើប្រាស់ ឬការបង្ហាញព័ត៌មាន PHI របស់ Blue Shield of California ដល់បាត់បង់ខាងលើ?

ហត្ថលេខារបស់បុគ្គល ឬអ្នកតំណាងផ្ទាល់ខ្លួន៖

<p><b>ហត្ថលេខា</b></p> <p>ប្រសិនបើម្ចាស់បែបបទនេះត្រូវបានចុះហត្ថលេខាដោយនរណាម្នាក់ក្នុងបុគ្គល ឬឪពុកម្តាយរបស់អ្នក ដូចជា អ្នកតំណាងផ្ទាល់ខ្លួន/ស្របច្បាប់ ឬអាណាព្យាបាល អ្នកត្រូវតែដាក់បញ្ជូនឯកសារដល់បង្ហាញព័ត៌មានសុខភាពរបស់អ្នក ក្នុងការធ្វើសកម្មភាពសម្រាប់ <b>ឬក្នុងនាមបុគ្គលនោះទាក់ទងនឹងការថែទាំសុខភាព</b> / ព័ត៌មានអំពីសុខភាពផ្ទាល់ខ្លួន (PHI) របស់ពួកគេ ដូចជាការអនុញ្ញាតការធានារ៉ាប់រងសុខភាព និងច្បាប់ទំនួលខុសត្រូវ (HIPAA) ដល់មានសុពលភាព អំណាចនៃមេធាវីថែទាំសុខភាព ឬឯកសារអាណាព្យាបាល។ <b>សូមផ្តល់ព័ត៌មានដូចខាងក្រោមផងដែរ៖</b></p> <p>ឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន និងទំនាក់ទំនងរបស់អ្នកតំណាងជាមួយបុគ្គលដែលសំណើនេះកំពុងត្រូវបានធ្វើឡើង (សរសេរជាអក្សរធំ)៖</p>	<p><b>កាលបរិច្ឆេទ</b></p>
---	---------------------------

**ចំណាំ៖** ប្រសិនបើសំណើនេះត្រូវបានធ្វើឡើងជំនួសឱ្យអនីតិជន ការដាក់កំហិតនេះនឹងផ្តល់ឯកសារនៅថ្ងៃដែលកុមារមានអាយុដប់ប្រាំបី ប្រសិនបើមិនត្រូវបានបញ្ឈប់ដោយផ្ទាល់ខ្លួននោះទេ។ លក្ខខណ្ឌ និងការដាក់កំហិតផ្សេងទៀតអាចអនុវត្តចំពោះការស្នើសុំដាក់កំហិតដែលបានដាក់ជំនួសអនីតិជន។